

Title (en)

Track section for miniature vehicle circuits.

Title (de)

Fahrbahnstück für Spielautobahnen.

Title (fr)

Section de route pour circuits de véhicules miniatures.

Publication

**EP 0014162 A1 19800806 (FR)**

Application

**EP 80400143 A 19800130**

Priority

FR 7902317 A 19790130

Abstract (en)

In this track section, the conducting blades 1b placed edgeways in a plate 2 forming the "roadway" are connected electrically and mechanically to the corresponding blades of the adjacent sections by snap-fastening means comprising, on the one hand, a notch 8 and, on the other hand, an elastic portion 17, 18, 19 catching into this notch. These snap-fastening means are covered by a covering portion 10 of the plate 2 which covers the join between the blades and provides continuity of the "roadway" of the track formed by assembled sections. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dans cette section de voie, les lames conductrices 1b placées de chant dans une plaque 2 formant la «chaussée», sont raccordées électriquement et mécaniquement aux lames correspondantes des sections voisines par des moyens d'encliquetage comportant d'une part une encoche 8 et d'autre part une portion élastique 17, 18, 19 s'accrochant dans cette encoche. Ces moyens d'encliquetage sont recouverts par une portion de recouvrement 10 de la plaque 2 qui cache la jonction entre les lames et assure la continuité de la «chaussée» de la route formée par des sections assemblées.

IPC 1-7

**A63H 18/02**

IPC 8 full level

**A63H 18/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A63H 18/02** (2013.01)

Citation (search report)

- US 4106695 A 19780815 - CARELLA VINCENT, et al
- US 3000573 A 19610919 - SCHLAU FLOYD E
- DE 1256125 B 19671207 - HERMANN NEUHIERL DR
- FR 1304389 A 19620921 - MINIC LTD
- FR 1193995 A 19591105
- FR 2374063 A1 19780713 - IDEAL TOY CORP [US]

Cited by

US4953785A; US2012060665A1; US8800416B2; GB2236957A; GB2236957B; US5503330A; EP0098784A1; US6123298A; US5752678A; US6883719B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0014162 A1 19800806**; FR 2447739 A1 19800829

DOCDB simple family (application)

**EP 80400143 A 19800130**; FR 7902317 A 19790130